
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 06.03.2019 

                           (hos Karsten) 
 

Tilstede: Villy, Ole, Niels, Karsten Boldt og Sussi. 
 
 

 
1. Velkomst ved Villy. 
 
2. Orientering/siden sidst. 
Igen, igen har vores postkasser været udsat for hærværk. Karsten Simonsen 
skiftede dem ud, Per Hannerup havde stadig nogle til at ligge. Der er ikke flere nu, 
så Villy køber nogle nye. 
Snak om alle de trælse indbrud, som har været her i sommerhusene. En kort snak 
om hvad vi kan gøre ved problemet, Grundejerforeningen kan ikke gøre noget, det 
må være den enkelte grundejer. 
 
3. Regnskab 2018. 
Ole gennemgik regnskabet, fint resultat. Regnskabet godkendt. 
 
4. Oplæg til budget 2019. 
Ole fremlagde budget for 2019 alle var enige om at overflytte det ikke brugte beløb 
til vejvedligeholdelse i 2019.  
 
5. Generalforsamling. 
Vi besluttede at fastsætte datoen til GF næste år, altså 2020 til 18.04.2020. 
Indkaldelse til dette års GF udsendes senest den 12. april. 
( Niels laver stemmesedler)   
Karsten bliver foreslået som dirigent. 
Sussi som sekretær. 
Villy, Niels og Sussi er på valg. Alle tre vil gerne fortsætte. 
Ole kontakter Anna Lage, for at høre om hun genopstiller som revisor. 
Niels undersøger hvor vi afholder dette års møde. 
 
6. Vejvedligeholdelse. 
Da der ikke er mere stabilgrus til at køre på vejene, aftalte vi at Villy bestiller et 
læs.  
Endvidere aftalte vi at Villy og Niels Voldby laver et vejtilsyn og aftaler hvad der 
skal laves fremadrettet. 



 
7. Fastsættelse af dato til næste arbejdsdag? 
 Næste arbejdsdag fastsættes til lørdag den 7. september. 
 
8. Næste bestyrelsesmøde? 
Næste bestyrelsesmøde er fastsat til onsdag den 21. august kl. 19, hos Villy. 
 
9. Evt. 
Intet under dette emne. 


